
Ämne: VB: Nya delägare i Ostkustbanan 2015 AB
Från: Hans Jonsson
Till: kansli
Mottaget: 2020-11-09 15:26:43

Läggs på befintlig ärende alt lägg upp nytt ärende om inget finns. Lägg sen till Annica Sjödin 
och mig som handläggare.
 
Hans
 
Från: Henric Fuchs <henric.fuchs@rvn.se> 
Skickat: den 9 november 2020 15:23
Till: Hans Jonsson <hans.jonsson@timra.se>; Maria Lindsbo <maria.lindsbo@solleftea.se>; Mats 
Gustafsson <mats.gustafsson@ange.se>
Kopia: Caroline Frank <caroline.frank@rvn.se>; 
christoffer.westerberg.von.bothmer@regiongavleborg.se; Ingela Bendrot 
<ingela.bendrot@nyaostkustbanan.se>
Ämne: Sv: Nya delägare i Ostkustbanan 2015 AB
Prioritet: Hög
 
Hej,
 
Här är kompletterande information, enligt överenskommelse.
 
Några saker att fundera kring i samband med val till de olika funktionerna i bolaget
Det kan vara bra att utgå från skrivningar som finns i detta dokument så att valen inte behöver göras om 
eller kompletteras.
Några tumregler:

 Alla delägare bestämmer själv hur man gör (detta är bara tips och rekommendationer),
 Det är respektive förtroendemannaorganisation som sköter valen,
 Det är lämpligt att utse respektive person för den kvarvarande delen av innevarande 

mandatperiod (så slipper ni att välja igen nästa år),
 Den styrelseledamot som utses är normalt styrelseordförande (vilket kan vara vägledande),
 Styrelseledamöterna har ingen ersättare, samt
 Det kan vara praktiskt att samma individ väljs till, dels stämmoombud och representant till 

ägarforum.
 
De styrande dokumenten hittar ni här
 
Årliga finansieringsbeslut
På Region Västernorrland fattar vi årliga finansieringsbeslut för Nya Ostkustbanan, vilket ni kanske 
behöver göra med?
Bifogat finner ni vårt senaste förslag till beslut om finansiering.
 
Bolagets Team
Det är endast VD Ingela Bendrot som är anställd i bolaget men vi har ett team av tjänstemän som arbetar 
lite mer med
verksamheten och stöttar VD. Här finns information och kontaktuppgifter till samtliga.

http://nyaostkustbanan.se/styrdokument/
http://nyaostkustbanan.se/nya-ostkustbanans-team/


 
Gå gärna in på bolagets hemsida samt Facebooksida med jämna mellanrum. 😊
 
Hör gärna av er till mig om ni har några funderingar!
 
Hälsningar,
 
Henric
 
 

Från: Henric Fuchs 
Skickat: den 6 november 2020 11:54
Till: 'Hans Jonsson' <hans.jonsson@timra.se>; Maria Lindsbo <maria.lindsbo@solleftea.se>; Mats 
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Ämne: Nya delägare i Ostkustbanan 2015 AB
Prioritet: Hög
 
Hej på er,
 
Tack för bra avstämning igår!
 
Som utlovat kommer jag skicka ut några saker till er:

 En instruktion om hur era politiska församlingar kan utse till respektive funktioner kopplat till 
bolagets verksamheter (styrelse, ombud, ägarerepresentanter och så vidare),

 Kopior på bolagets styrande dokument.
 
Efter det att vi (Region Västernorrland) skickat ut en faktura och efter det att fakturan betalats skickar vi 
(Region Gävleborg eller Region Västernorrland) följande dokument till er:

 Aktiebrev, samt
 Kopia på aktiebok.

 
Det är bra om ni skickar era uppgifter till oss (mig eller Caroline):

 Fakturaadress,
 Referens, samt
 Eventuellt kostnadsställe.

 
Timrå kommun har redan skickat in uppgifterna.
 
@Henric Fuchs skickar det som utlovats till er nu på måndag 9 november.
 
Hör gärna av er till mig eller till Caroline om ni funderar över något.
 
Trevlig helg!
 
Henric
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